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Groningen, 7juli 2017 

Op 3 juli jl ontvingen wij een informatieve collegebrief met betrekking tot de nieuwbouwregeling 

aardbevingsbestendig bouwen. 

Het college van BenW geeft duidelijk aan dat de gemeente Groningen op twee cruciale punten flink 

verschilt van mening met de Nationaal Coördinator Groningen (NCG) over de herijking van de 

nieuwbouwregeling. Deze stevige inzet van het college krijgt onze volledige steun. De 

percentageregeling/procentuele vergoeding (1) en de maatwerkregeling/ integraal ontwerp (2) zijn 

in de huidige vorm geen rechtvaardige, eenduidige en heldere elementen uit de nieuwbouwregeling.  

(1) Terecht merkt het college op dat de percentageregeling willekeurig laag lijkt te zijn 

vastgesteld. U vraagt een nadere onderbouwing. Met de procentuele vergoeding moet de 

NAM de meerkosten van het aardbevingsbestendig bouwen vergoeden aan de 

opdrachtgevers. Te lage percentages van de bouwsom als richtlijn voor de vergoeding leiden 

echter tot te lage uitbetalingen die niet kostendekkend zijn. 

(2) Minstens zo terecht is het standpunt van het college dat de invloed van de NAM (dmv de 

inperking van de Nederlandse Praktijk Richtlijn (NPR)) op de ontwerpvrijheid van onze 

stedenbouw discutabel is. Dit is een grove inperking op het gelijk speelveld dat in Nederland 

doorgaans geldt. Groningen is net als steden als Amsterdam, Utrecht en Eindhoven 

‘booming’ en kent een grote bouwopgave/ oververhitting op de woningmarkt. Met welk 

eerlijk argument zou Groningen zijn bouwopgave onder curatele van de NAM moeten laten 

stellen? 

Hoewel de positie van het college duidelijk is en zoals gesteld onze volledige steun krijgt, hebben wij 

vragen aan het college over de nieuwbouw regelgeving die in de huidige overgangsperiode geldt. 

Ook willen we weten met welke scenario’s het college rekening houdt. 

1. Wat is de status en werking van de nu vigerende nieuwbouwregeling? De stad is niet akkoord 

en de NAM en NCG hebben de wensen van de stad immers vooralsnog niet overgenomen. 

2. In hoeverre loopt de stad nog steeds vertraging op bij het realiseren van onze bouwopgave? 

3. Heeft het college intussen al een inschatting gemaakt van de reeds geleden bouwvertraging 

of bouwproject- annuleringsschade? 

4. Heeft het college ook een beeld van het persoonlijk leed dat kopers in Groningen hebben 

ondervonden als consequentie van de forse vertraging van de bouw van hun nieuwe huis of 

appartement? 

5. Wat kan de stad doen indien NAM en NCG geen goed onderbouwd percentage willen 

gebruiken voor de procentuele vergoeding? 

6. Wat kan de stad doen als er geen van de NAM onafhankelijke maatwerkregeling komt? 
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